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Protokol N r 22/2008 

z posiedzenia Komisji O§wiaty i Kultury 


w dniu 16 grudnia 2008 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 15.30 

Lista obecnosci i porzGtdek obrad stanowiGt zalGtcznik do protokolu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 

1.Burmistrz Toszka Pan Jacek Zarzycki 
2.Z-ca Bunnistrza Pani Maria Nowak Kowalska 
3.Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por~bska 
4.skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
PrzewodniczGtca Komisji powitala zebranych i przedstawila projekt porzGtdku 

posiedzenia. 

Czlonkowie Komisji jednoglosnie poparli proponowany porzGtdek obrad. 


Ad.l 
Czlonkowie Komisji rozpatrzyli wplywajGtce do Rady Miejskiej pisma : 
II Mieszkallcow ulicy Polnej w sprawie przeprowadzenia remontu drogi 

dojazdowej 
Burmistrz Toszka poinformowal , ze sprawa zostala doraznie zalatwiona 
poprzez rozplantowanie zuzla i doprowadzenie drogi do stanu przejezdnosci. 
21 Rady Soleckiej w Kotliszowicach w sprawie przeznaczenia srodkow na 

dokonczenie wykonania kanalizacji deszczowej w soleetwie 
Bunnistrz poinformowai , ze na dokonczenie kanalizacji konieczna jest kwota 
ok. 30.000 zl 
31 Rady Soleckiej w Wilkowiczkach w sprawie dofinansowania w wysokosci 

5.000 zl lla wyposazenie kuchni w swietlicy wiejskiej 
Komisja zaproponowala , aby w/w srodki wygospodarowac ze srodkow Rady 
Soleckiej 
41 Pana Grzegorza Kamillskiego w sprawie utworzenia plaeu zabaw w T oszku 
Burmistrz wyjasnil , ze po rozeznaniu mozliwosc pozyskania na ten cel srodkow 
zewn~trznych jest sprawGt trudnGt.Mozna sprobowac w Projekcie Odnowy Wsi 
I dIa m1ast do 5.000 mieszkancow I ,jednakze do wniosku konieczny jest Plan 
Odnowy Miejscowosci.Burmistrz zaproponowal , aby temat ten ponownie 
rozpatrzyc w ciqgu roku budzetowego. 
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51 Rady Rodzicow GimnazJum w sprawie rozwazenia mozliwosci 
uwzgl~dnienia w budzecie szko1y na 2009 r. srodkow finansowych na 
opracowanie dokumentacji projektowej budowy szkolnej szatni. 

Bunnistrz poinfonnowa1 , ze budowa szatni jest inwestycj'l przekraczaj'lc'l 
mozliwosci tinansowe gminy.Teoretycznie istnieje mozliwose pozyskania 
srodkow ,jednakze potrzebny jest komplet dokumentow. Bunnistrz 
zaproponowal , aby przymierzye si~ do opracowania dokumentacji , by poznae 
rZ'ld wielkosci kosztow inwestycji. 
61 Ludowego Klubu Sportowego "Orzel" Paczyna w sprawie zabezpieczenia 

w budzecie na 2009 r. srodkow na obchody 60-1ecia istnienia w wysokosci 
13.000 zl 

W podsumowaniu dyskusji w powyzszej sprawie Sekretarz Gminy wyjasnila , 
ze Klub Sportowy jest organizacj'l pozarz'ldow'l posiadaj'lc'l osobowose 
prawn'l, w zwi'lzku z czym dofinansowanie moze si~ odbye na podstawie 
przepisow 0 wolontariacie I trzeba oglosie konkurs I - nie ma bezposredniej 
mozliwosci przeznaczenia srodkow na ten cel. 
71 Mieszkancow ulicy Astrow w Paczynie w sprawie modernizacji drogi 

gmllmeJ 
Burmistrz poinformowal , ze wniosek 0 dotinansowanie remontu w/w drogi 
zostal zlozony do Funduszu Ochrony Gruntow Rolnych - czekamy na 
rozstrzygni~cie. 
81 Klubu Radnych Toszek z Przyszlosci'l 
Dwie z proponowanych do remontu drog tzn. ul. Tamogorska i ulica Karola 
Miarki zostaly uj~te w propozycjach remontu na rok 2009. 
Kryzys gospodarczy b~dzie mial wplyw na dochody gminy ,w zwi'lzku z 
powyzszym organizacja imprez kulturalnych mimo duzych oczekiwa6 powinna 
bye oparta na logice. 
91 Pana .Miroslawa Wzi'ltka w sprawie wyasfaltowania drogi dojazdowej do 

posesji 10k. 150 m I 
Burmistrz wyjasnil , ze droga zostala utwardzona , a wyasfaltowanie powinno 
poczekae. 
101 OSP w Toszku w sprawie zabezpieczenia srodkow na projekt i przebudow~ 

straznicy 
Srodki na dokumentacj~ zostaly uj~te w projekcie budzetu na 2009 r. 
III Ludowego Klubu Sportowego "Przyszlose" Ciochowice w sprawie 

przeznaczenia srodkow w wysokosci 30.000 zl na wykonanie trybunki 
z miejscami siedz'lcymi 

Burmistrz poinformowal , ze w projekcie budzetu na 2009 r. takiego zapisu nie 
ma . Jezeli w ci~u roku budzetowego znajd'l si~ dodatkowe srodki i Rada 
wyrazili wol~ zostan'lone przekazane 
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121 Ruchu Autonomii Sl<lska w sprawie zabezpieczenia w budzecie srodkow 
w vvysokosci 3.000 zl na oznakowanie szlaku "Via Regia" i wydanie 
przewodnika 

Burmistrz wyjasnif , ze trudno si~ do w/w pisma ustosunkowac , gdyz nikt z 
Zarz<ldu si~ nie kontaktowal w tej sprawie. Jezeli taka b~dzie wola Rada mozna 
zakupic przewodnik. 
131 Komendy Miejskiej Policji w Gliwicach w sprawie zaplanowania w 

budzecie srodkow na dzialania zmierzaj<lce do poprawy stanu 
bezpieczenstwa. 

Burmistrz poinformowal , ze Urz<ld wspomaga Posterunek Policji w 
wyposazeniu w sprz~t biurowy oraz informatyczny.Zakup radiowozu nie 
wchodzi w rachub~ w 2009 r.Natomiast pokrycie kosztow dodatkowego etatu 
Policji jest nierealne z uwagi na duze problemy kadrowe. 
141 Komendy Miejskiej Paiistwowej Straq Pozarnej w Gliwicach w sprawie 

wspohtezestniczenia w dofinansowaniu zakupu sredniego samochodu 
gasniczego 

Burmistrz zaproponowal , aby po podj~ciu uchwaly w sprawie wydatkow z 
Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej - Rada 
Miejska przychylila si~ do w/w prosby i przekazala kwot~ 20.000 zl na 
dotinansowanie zakupu sredniego samochodu dla PSP. 

Ad.2 
Przewodnicz<lca Komisji Pani Maria Bukowska odczytala uchwaly Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w sprawie : 
II opinii 0 przedlozonym przez Burmistrza Toszka projekcie budzetu na 2009 

rok wraz z informacj<l 0 stanie mienia komunalnego i objasnieniami 
21 opinii 0 l11oz1iwosci sfinansowania deficytu w kwocie 2.167.406 zl 

przedstawionego w projekcie budzetu na rok 2009 Gminy Toszek 
31 opinii 0 prawidlowoSci dol<lczonej do projektu uchwaly budzetowej na 2009 

rok prognozy kwoty dlugu Grniny Toszek , ze szczegolnym uwzgl~dnieniel11 
zapewnienia przestrzegania przepisow ustawy dotycz<lcych uchwalania 
i wykonywania budzetow w nast~pnych latach 

Po zapoznaniu si~ z w/w opiniami Przewodnicz<lca Komisji zaproponowala, 
aby czlonkowie przystClPili do dyskusji nad propozycjami wydatkow w 
budzecie. 
Oz. 010 Rolnictwo i lowiectwo 
KOl11isja nie wniosla uwag do propozycji wydatkow w tYI11 dziale. 
Dz. 500 Handel 
Radny Andrzej Morciniec w trakcie dyskusji zaproponowal , aby wplywy z 
uzytkowania placu targowego byly przeznaczone na popraw~ nawierzchni placu 
I np. wybrukowanie , wyasfaltowanie I .Zdaniem radnego plac mozna by 
wykorzystac jako miejsca parkingowe w pozostale dni , w ktorych 
nie jest on placem targowym. 
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Kolejna propozycja Pana Morcinca dotyczy1a ogloszenia przetargu na 

utrzymanie czystosci placu targowego. 

Bunnistrz zaproponowa1 przygotowanie oferty. 

Dz. 600 - Transport i hlcznosc 

Burmistrz przedstawi1 koncepcj~ drog do remontu w roku 2009 : 

1/ Toszek : ulica Piastowska , u1.Limanowskiego , ul. Szewska, uL K.Miarki , 


uI. Tamogorska , ul. Powstancow i ul. Koscielna 
2/ Pisarzowice : ul. LeSna 
3/ Kotliszowice : u1. Wiejska - koszt wykonania remontu tej drogi to kwota 

ok. 400.000 zl , w zwiqzku z powyzszym zostanie zlozony wniosek do 

programu rzqdowego nadzorowanego przez S1.Urz. Woj. na pozyskanie 

srodkow na ten cel 


4/ Paczyna : ulica Astrow - koszt wykonania remontu tej drogi to ok. 260.000 zl 
zlozono wniosek do Funduszu Ochrony Gruntow Rolnych na pozyskanie 
srodkow na ten cel. 
Ponadto w trakcie roku budzetowego przeprowadzone zostan'l procedury 
na urealnienie stanow prawnych drogi na Wrzosy 

5/ Kotulin : 50.000 zl na wspo1finansowanie wykonania chodnika przy drodze 
powiatowej 

Ostateczna decyzja zostanie podj~ta po sporz'ldzeniu kosztorysow. 
Radny Slawomir Zarzecki zapyta1 : dlaczego w projekcie nie pojawi1a si~ 
partycypacja w kosztach wykonania dalszej cz~sci chodnika w Paczynie? 
Bunnistrz wyjasni1 , ze nie przewiduje w przysz1orocznYl11 budzecie takiej 
pozycji , gdyz trzeba najpierw zakonczyc jedno / chodnik w Kotulinie / , a 
potem realizowac kolejne zadanie. 
Dz.630 Turystyka 
Burmistrz zaproponowa1 spotkanie z przedstawicielami Powiatu w celu 
ustalenia bazy do projektu przebiegu sciezek rowerowych. 
Dz. 700 - Gospodarka Mieszkaniowa 
Pan Andrzej Morciniec zwrocil si~ 0 podanie , w ktorych budynkach dokonano 
remontu w ral11ach tegorocznych srodkow. 
Bumlistrz poinfonnowal , ze w budynkach przy uL Rynek , Strzelecka i 
Dworcowa 29. 
Kolejne pytanie Pana Morci11ca dotyczylo planow rel110ntowych. 
Burmistrz poinfonnowa1 , ze przygotowano projekt Programu Polityki 
Mieszkaniowej , ktory po akceptacji Komisji Mieszkaniowej trafi pod obrady 
Rady Miejskiej - rownoczesnie zostanie przygotowana koncepcja remontu 
budynkow , ktore najbardziej tego potrzebuj'l / m.in. ul. Wielowiejska / 
W odpowiedzi na pytanie dotycz'lce budynku bylego Klubu Sportowego 
Zamkowiec Burl11istrz podkresli1 , ze Gminy nie stac na remont tego budynku 
dla potencjalnych najemcow - nalezy rozwazyc inn'l koncepcj~. 
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Dz. 710 - Dzialalnosc uslugowa 
Komisja nte wniosla uwag do propozycji wydatkow w tym dziale. 
Dz.720 - Infonnatyka 
Komisja nie wniosla uwag do propozycji v.rydatkow w ty1l1 dziale 
Dz.750 - Administracja publiczna 
Komisja nie wniosla uwag do propozycji wydatkow w tym dziale. 
Dz. 751 - Urz/tdy naczelnych organow organow wladzy panstwowej , kontroli 

i ochrony prawa 
Komisja nie wniosla uwag do propozycji wydatkow w tym dziale. 
Dz.752 - Obrona narodowa 
Komisja nie wniosla uwag do propozycji wydatkow w tym dziale. 
Dz. 754 - Bezpieczenstwo publiczne i ochrona przeciwpozarowa 
W wydatkach tego dzialu zaplanowano srodki na dokumentacj/t modernizacji 
straznicy OSP w Toszku 
Komisja nie wniosla uwag do propozycji wydatkow w tym dziale. 
Dz. 756 - Dochody od osob prawnych , od osob fizycznych i od innych 

jednostek nie posiadajctcych osobowosci prawnej oraz wydatki 
zwictzane z ich poborem 

Komisja nie wniosla uwag do propozycji wydatkow w tym dziale. 
Dz. 757 - Obsluga dlugu publicznego 
Komisja nie wniosla uwag do propozycji wydatkow w tY1l1 dziale. 
Dz. 758 - Rozne rozliczenia 
Komisja nie wniosla uwag do propozycji wydatkow . 
Dz. 801 - Oswiata i wychowanie 
Komisja nie wniosla uwag do propozycji wydatkow. 
Radny Zarzecki poinformowal , ze w trakcie spotkania z dyrektorem placowki 
przekazano inforll1acje ,jakoby w projekcie budzetu szkoly zaplanowano kwot/t 
na wymian/t centralnego ogrzewania - czy zachodzi taka koniecznosc ? 
Pozostali radni , ktorzy brali udzial w spotkaniu z dyrektorem nie potwierdzili 
tej inforll1acji. 
Radny Andrzej Morciniec zapytal : na Jakim etapie znajduje silt budowa sal 
gill1nastycznych w Toszku i Kotulinie. 
Burmistrz odczytal pismo Urz/tdu Marszalkowskiego ,ktore infonlluje , ze 
zlozone wnioski 16 krotnie przekroczyly mozliwct do rozdysponowania wartose 
alokacji - w zwictzku Z cZy1l1 rozwazana jest mozliwose rozdysponowania 
calosci srodkow w ramach jednego konkursu.Burmistrz dodal , ze musimy dalej 
czekac na rozstrzygni/tcia konkursu. 
Dz. 851 - Ochrona Zdrowia 
K0111isja nie wniosla uwag do propozycji wydatkow w tym dziale. 
W obradach K0111isji nastlWila 10 111in przerwa. 
Po przerwie : 
Dz. 852 - Pomoc spoleczna 
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Komisja nie wniosla uwag do propozycji wydatk6w w tym dziale. 
Radny Morciniec zwr6cil si~ 0 rozliczenie finansowe pomoey dla os6b 
poszkodowanych w trakeie przej seia trqby powietrznej - ezy mieszkaney 
otrzymali dostatecznft ilose srodk6w ? 
Ponadto Pan Moreiniee poinformowal , ze skontaktowaly si~ z nim osoby 
pragnftee zaoferowae pomoe rzeezowft dla poszkodowanyeh dzieci. 
Radny skierowal w/w osoby do OPS-u , gdzie pracowniey stwierdzili , ze nie 
ma takiej potrzeby udzielenia pomoey i zaproponowali , aby zglosili si~ do 
Domu Dziecka. 
Kierownik OPS Pani Anna Kolasa stwierdzila, ze po raz pierwszy slyszy 0 

takiej sytuacji .Nigdy nie odmawiano przyj~cia pomocy - kazda najdrobniejsza 
darowizna byla przekazywana poszkodowanym - potwierdzeniem sftlisty z 
podpisami os6b poszkodowanych. 
Radny Marek Pawlowski - soltys Kotulina potwierdzil wypowiedz Pani 
Kolasy , i dodal , ze pomoe mieszkaftcy otrzymywali z r6znyeh miejsc i nigdy 
przyj~cia tej pomoey nie odmawiano. 
Bunnistrz Toszka zaproponowal wyjasnienie tej sprawy poprzez spotkanie z 
darczyftcami. Wszyscy poszkodowani mieszkancy otrzymali pomoc ,kt6ra 
pozwolilaby na pokryeie powstalych strat w budynkach mieszkalnyeh. 
W przypadku budynk6w gospodarczych maksymalna pomoe mogla wynosie 
15.000 zl 
W podsumowaniu dyskusji Pan Marek Pawlowski podkreslil , ze generalnie 
mieszkai1ey sft zadowoleni z udzielonej pomoey . 
Dz. 853 - Pozostale zadania w zakresie polityki spolecznej 
Komisja nie wniosla uwag do propozycji wydatk6w 
Dz. 854 - Edukacyjna opieka wychowawcza 
Komisja nie wniosla uwag do propozyeji wydatk6w. 
Dz. 900 Gospodarka komunalna i oehrona srodowiska 
Komisja nie wniosla uwag do propozyeji wydatk6w w tym dziale. 
Dz. 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 
Radny Zarzecki zapytal : 0 jaka kwot~ dotacji wystqpila Dyrektor Centrum 
Kultury ? 
Burmistrz poinformowal , ze Pani Dyrektor wystqpila 0 850.000 zl 
W podsumowaniu Komisja nie wniosla uwag do propozycji wydatk6w w tym 
dziale. 
Dz. 926 - Kultura fizyczna i sport 
Komisja nie wniosla uwag do propozyeji wydatk6w w tym dziale. 

Ad.3 
W ramaeh wolnyeh wniosk6w Pan Slawomir Zarzecki zapytal : dlaczego w 
porzqdku obrad Sesji nie znalazl si~ punkt :Rozpatrzenie wniosk6w Komisji ? 
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Pan Pawlowski poinformowal , ze nie ma zadnych przeszk6d , aby w/w punkt 
wprowadzic do porz'ldku obrad Sesji ,jezeli wnioski Komisji si~ pojawi'l. 

Po wyczerpaniu porz'ldku obrad Przewodnicz'lca Komisji podzi~kowala 
zebranym za udzial i z okazji zblizaj'lcych si~ Swi'lt Bozego Narodzenia zlozyla 
serdeczne zyczenia. 
Posiedzenie Komisji zakonczono 0 godz. 18.15 

•proA~7ra'a Przewodni~~Cft Kq~llisji 
IL\~~~\O~~ . 

Doroti PJkcha Maria 13ukowska 
J 


